



港大同學會小學家長教師會

HKUGA Primary School Parent-Teacher Association

PTA/C05/2022

電子通告

各位親愛的家長：

2022年11月11日，本會將舉行2021-22年度週年會員大會。當日亦安排了不同活動，誠邀各位參加，冀與各位歡度一個愉快的晚上。詳情如下：

日期：2022年11月11日（星期五）

地點：港大同學會小學（香港柴灣怡盛街九號）

時間	活動
16:30 – 18:15	製作「聖誕花環」工作坊
18:15 – 18:45	校園導賞
19:00 – 19:30*	2021-22年度週年會員大會暨「第十屆常務委員會家長委員」選舉
19:30* – 21:30	【家長學堂】余德淳博士「夫妻於教養上的溝通與共識」

* 【家長學堂】在週年會員大會完結後隨即舉行。

由於學校屬「疫苗通行證」下的表列處所，家長進入學校須使用安心出行並出示「藍碼」，敬請留意。

有關各項活動的詳情，請參閱通告《附件》及電子報名表格。請閣下在 **2022年10月26日（星期三）或之前** 點擊以下連結或掃描二維碼填妥電子表格回覆，以便安排。

<https://forms.gle/CMY2H8BqWcPnD4Qd7>



港大同學會小學家長教師會 謹啟

2022年10月20日

收集個人資料聲明：家教會及學校可能會攝錄活動，以供內部研究、公眾分享及推廣之用。



港大同學會小學家長教師會

HKUGA Primary School Parent-Teacher Association

PTA/C05/2022

E-circular

20th October 2022

Dear PTA Members,

We are pleased to announce the 2021-22 Annual General Meeting (AGM) of our Parent-Teacher Association will be held on 11th November 2022. You are cordially invited to join the AGM as well as activities we have organized on the day. Details are as follows.

Date: 11th November 2022 (Friday)

Venue: HKUGA Primary School, 9 Yee Shing Street, Chai Wan, HK

Time	Activity
16:30 – 18:15	Christmas wreath making workshop
18:15 – 18:45	Guided school tour
19:00 – 19:30*	2021-22 AGM and Election of the 10 th Standing Committee
19:30* – 21:30	Parent Academy: Communication and Consensus Building in Parenting among Couples by Dr. Charles YU (conducted in Cantonese)

* Parent Academy will be held immediately after the AGM.

According to government regulations, persons entering school premises are required to use the Leave Home Safe app and present a 'blue code' upon entry.

Please refer to the appendices to this notice and the registration form for details regarding the individual activities.

Kindly register **on or before 26th October 2022** by filling in the below electronic form.

<https://forms.gle/CMY2H8BqWcPnD4Qd7>



Best Regards,

HKUGA Primary School Parent-Teacher Association

Personal Information Collection Statement: The school or PTA may record or photograph the events for internal review, public sharing and future promotional purposes.



港大同學會小學家長教師會

HKUGA Primary School Parent-Teacher Association

各位家長教師會會員：

2021-22年度週年會員大會暨「第十屆常務委員會家長委員」選舉

現特函通知 閣下有關本會2021-22年度週年會員大會之詳情如下：

日期：2022年11月11日（星期五）

時間：晚上7時至9時30分（簽到時間由晚上6時30分開始，出席人數達到大會法定人數後大會將正式進行。務請預留時間盡早登記入座）

地點：港大同學會小學四樓禮堂（香港柴灣怡盛街九號）

議程：

1. 通過 2021-22年度週年會員大會議程
2. 2020-21年度週年會員大會會議記錄*
3. 第十屆（2022-2024年度）常務委員會普通委員選舉
4. 名譽顧問黃桂玲校長致辭
5. 2021-22年度會務報告*
6. 2021-22年度財務報告*
7. 通過2021-22年度會務報告及財務報告
8. 感謝2021-22年度名譽核數師、義務法律顧問及義工家長
9. 委任2022-23年度名譽核數師及名譽法律顧問
10. 其他事項

* 請於2022年10月28日或以後在本會網頁www.hkugapspta.hk查閱有關文件。

港大同學會小學家長教師會

主席 Catherine Leung 敬約
2022年10月20日



港大同學會小學家長教師會

HKUGA Primary School Parent-Teacher Association

本會在11月11日安排了一系列活動，詳情如下：

1. 【家長學堂】 余德淳博士「夫妻於教養上的溝通與共識」

余博士是一位為資深應用心理學及輔導學講師。於一九九二年榮獲香港第一屆優秀社工獎，為港大社會科學碩士、香港基督教輔導學院榮譽教牧學博士。余博士早年全職任教於香港理工大學，曾為香港心理治療團體學會會長，現擔任婚姻及兒童啟導中心主席、那打素全人健康持續進修學院委員、香港短宣中心副主席、國際短宣使團董事等職務。余博士於1997年成立「余德淳訓練機構」，致力於推動心理及情緒教育，範疇包括：壓力管理、逆境智能、婚姻及家庭關係、親子關係、領導管理、職場人際、生命教育等各學術領域，看重心理情緒智商為都市人的教學重點。

家長可參閱 <https://www.cytc.com.hk/> 瀏覽更多關於余博士的資訊。

2. 製作「聖誕花環」工作坊

導師：Serena Lo

- 花藝愛好者，擁有超過三十年花藝經驗，精於日式，西式及韓式插花藝術
- 曾於加拿大經營花店多年，深受客人及企業歡迎
- 近年專注韓式插花藝術：
 - 注重品位和細節處理，乾淨利落、手工精緻，不論在線條、意境、色塊、幾何構圖等方面都表現自然
 - 作品包括婚禮鮮花拱門，新娘花球，花環等等

人數：15人或以上

費用：每人港幣250元（已包括材料費）



3. 校園導賞

近年受疫情影響，家長回校機會減少，但相信仍會不時聽到子女講述校園各處風光。有見及此，本會特安排一導賞團，由老師帶領家長遊覽，讓家長有機會能親身體會孩子在校的體驗。



港大同學會小學家長教師會

HKUGA Primary School Parent-Teacher Association

20th October 2022

Dear PTA Members,

Notice of 2021-22 AGM and Election of the 10th Standing Committee

We are pleased to announce the 2021 Annual General Meeting (AGM) of our Parent-Teacher Association will be held with details as follow:

Date: 11th November 2022 (Friday)

Time: 7:00p.m. to 9:30p.m. (Registration from 6:30p.m. with quorum expected to form at 7:00p.m.)

Venue: School Hall, 4/F, HKUGA Primary School (9 Yee Shing Street, Chai Wan, HK)

Agenda:

1. Adopt the 2021-22 AGM Agenda
2. Adopt the 2020-21 AGM Meeting Minutes *
3. Election of the 10th PTA Standing Committee (Year 2020-2022)
4. Speech by Honorary Advisor
5. Receive the 2021-22 Annual Report *
6. Receive the 2021-22 Financial Report *
7. Approve the 2021-22 Annual Report and the 2021-22 Financial Report
8. Vote of thanks to 2021-22 Honorary Auditor, Honorary Legal Advisor and Parent Volunteers
9. Appoint 2022-23 Honorary Auditor and Honorary Legal Advisor
10. AOB

* These documents can be found on the PTA Website www.hkugapspta.hk on or after 28th October 2022.

Best Regards,

Catherine Leung

Chairperson

HKUGA Primary School Parent-Teacher Association



港大同學會小學家長教師會

HKUGA Primary School Parent-Teacher Association

Details of activities

The PTA has organized a number of activities on 11th November 2022 for parents to gather and enjoy the evening. Details are as follows:

1) Parent Academy: Communication and Consensus Building in Parenting among Couples by Dr. Charles YU

We have invited Dr. Charles YU, an acclaimed speaker and Founder of Charles Yu Training Company Ltd., to share with us his thoughts. The talk will be conducted in Cantonese. Please refer to the Chinese version of the notice as well as <https://www.cyt.com.hk/> for further details.

2) Christmas wreath making workshop

Instructor: Ms. Serena LO

- Floral arrangement aficionado with 30+ years experience
- Expertise in Japanese, Western and Korean style floral arrangement
- Professional florist in Canada for many years

Class size: 15 people or above

Cost: HK\$250 (inclusive of materials)



3) Guided school tour

The pandemic has limited the number of on-campus activities even though many parent may be interested in the environment where their children spend their days. The school has kindly agreed to host a guided tour so parents can finally know what their children are talking about when they refer to different parts of the campus! Join us and don't miss out!